
Vestre Stabekk Vel                             
Bemerkning til 
Høring vedr Strandlokket

Vi registrerer at det såkalte Strandlokket plutselig er tatt ut av planen for Nye 
E18. 

Slik vi ser det, var nettopp lokkene over Stabekk og Strand noen av de viktigste 
av de ”velsignelsene” man brukte for å få et flertall av våre politikerne til å 
bevilge de enorme summene dette prosjektet krever.

Hvis man gradvis kutter ut mange av de positive tingene Nye E18 ble pyntet med 
da det skulle selges inn, fortoner denne prosessen seg mer og mer som et lureri:  
Her  ødsler man bare enorme ressurser til en liten gruppe store entreprenører 
på et prosjekt som egentlig ikke fører til noen reell forbedring av den gamle E 18 
eller for bebyggelsen langs veien. I realiteten burde man vel heller ha brukt disse 
overdådige økonomiske bidragene på å redusere billettprisene på 
kollektivtilbudet for den vanlige innbygger, så kunne E18 være som den var - og 
ville sannsynlig fungere godt nok i mange år fremover med et lavere antall biler.

Vestre Stabekk Vel oppfordrer og ber våre politikere, administrasjonen og de 
som solgte inn & skal utføre prosjektet - at de holder seg til sine fagre løfter - og 
beholder både Stabekk- og Strandlokket slik det ble beskrevet da planene for 
Nye E18 ble vedtatt. 

Vennlig hilsen Vestre Stabekk Vel
v/styret

Stabekk 18. april 2023


